
 

     

 

Αθήνα, 31 Αυγούστου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Απλήρωτοι παραμένουν οι υγειονομικοί που έχουν προσληφθεί λόγω 

κορονοϊού σε νοσοκομεία της χώρας» 

 

Εκτός από τους υγειονομικούς που είχαν προσληφθεί στο Λαϊκό Νοσοκομείο και φαίνεται 

να έχουν παραμείνει απλήρωτοι (ερώτησή μου με ΑΠ: 7426/16.06.2020), σύμφωνα με 

καταγγελίες εργαζομένων, η ίδια κατάσταση επικρατεί και σε άλλα νοσηλευτικά ιδρύματα 

της χώρας. 

 

Ένα ακόμη παράδειγμα είναι το νοσοκομείο Άγιος Ανδρέας της Πάτρας όπου, σύμφωνα 

με καταγγελία των εργαζομένων σε αυτό, το Υπουργείο Υγείας εξέδωσε αποφάσεις γα την 

πληρωμή μόνο της τακτικής μισθοδοσίας, αλλά μέχρι στιγμής δεν υπάρχει καμία 

ενημέρωση αναφορικά με τα εξαιρέσιμα, τα νυκτερινά, δηλαδή, και τις αργίες. 

 

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Ποια η κατάσταση που επικρατεί σχετικά με την πληρωμή των εξαιρέσιμων των 

υγειονομικών που υπηρετούν σε νοσοκομεία της χώρας μας; 

2. Έχουν καταβληθεί; Αν όχι πότε αναμένεται να γίνει η καταβολή και πού οφείλεται η 

καθυστέρηση; 

Η ερωτώσα βουλευτής 
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